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Geachte Fractie van BALANS,

Naar aanleiding van een brief van de bewoners van de Savendonksestraat waarin zij hun zorgen uiten 
over de plannen voor natuurontwikkeling van ARK Natuurontwikkeling in hun omgeving heeft u op 25 
augustus j.l. een aantal vragen gesteld. Hieronder beantwoorden wij de door u gestelde vragen. 

Vraag 1: Zijn deze plannen bij u bekend?
Ja, het conceptplan is bij de gemeente bekend. Nadere detaillering van het plan moet door ARK nog 
worden uitgewerkt. 

Vraag 2: Heeft u al akkoord gegeven op natuurontwikkeling aldaar?
Nee, er is namelijk nog geen formele aanvraag ingediend.

Vraag 3: Heeft u al akkoord gegeven op natuurontwikkeling door middel van het realiseren van een 
oerbos?
Nee, zie antwoord op vraag 2. 

Vraag 4: indien u al akkoord hebt gegeven, hoe past dit akkoord dan in de erfgoedstrategie 2015, het 
vigerende bestemmingsplan en uw visie d.d. 14 oktober 2019 in het kader van herbegrenzing van 
NatuurNetwerkBrabant?
Er is nog geen akkoord gegeven. Zie antwoord op vraag 2 en 3. Wel wordt opgemerkt dat de gronden 
grotendeels binnen NatuurNetwerkBrabant vallen. Ook past de natuurontwikkeling, zoals deze plannen 
nu in concept bij ons bekend zijn, binnen het vigerende bestemmingsplan. Wel zal er voor het uitvoeren 
van een aantal activiteiten mogelijk een omgevingsvergunning aangevraagd moeten worden voor het 
uitvoeren van werken/werkzaamheden. Uiteraard wordt het voornoemde nog formeel getoetst wanneer 
het formele plan is ingediend. 

Vraag 5: BALANS is van mening dat wanneer u gaat instemmen (of al ingestemd hebt met deze 
plannen), u regeert over uw bestuurlijk graf heen. Bent u bereid om dit in uw overwegingen mee te 
nemen?
Wanneer plannen passen binnen onze vigerende beleidsvisie wordt hier een besluit op genomen. 
Te zijner tijd zal bij het toetsen van het formele plan de vigerende beleidsvisie in de overwegingen 
worden meegenomen. 
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Vraag 6: wie heeft de gronden daadwerkelijk aangekocht?
Stichting ARK.

Vraag 7: wie is momenteel eigenaar van de gronden?
Stichting ARK.

Vraag 8: Klopt de in de brief genoemde bewering dat de Schutstraat verkocht gaat worden?
ARK heeft begin 2020 een verzoek ingediend om de Schutstraat aan te kopen vanwege het feit dat ARK 
en de andere terrein beherende organisaties rondom eigenaar zijn.

Vraag 9: Klopt de in de brief genoemde bewering dat de reden van verkoop is gelegen in geldnood van 
de gemeente? Indien dit niet het geval is, wat is dan de reden voor de voorgenomen verkoop?
Het college is, zoals u bekend is, dringend op zoek om bezuinigingen te vinden. Eén van de toegezegde 
bezuinigingen is de mogelijke verkoop van niet-strategisch eigendom, waaronder de verkoop van o.a. 
zandwegen. Dat levert direct geld op en hiermee wordt bespaard op structurele beheer en- 
onderhoudswerkzaamheden. Bij een mogelijke verkoop zal de toegankelijkheid voor gebruikers  
gegarandeerd blijven.

Vraag 10: Wat gaat u doen richting betrokken bewoners om de onrust weg te nemen?
Het college wordt ambtelijk op de hoogte gehouden van de bijeenkomsten die zowel door ARK als door 
de bewoners worden georganiseerd. In sommige gevallen sluiten ambtenaren bij deze bijeenkomsten 
aan. Ook is de gemeente lid van het door ARK georganiseerde Geelders-beraad  waarin voornemens 
worden besproken. Verder wordt nog opgemerkt dat naar aanleiding van de brief (bij u bekend) die door 
omwonenden aan verschillende partijen is verzonden een gesprek gaat plaatsvinden tussen een 
vertegenwoordiging van omwonenden en de portefeuillehouder met ambtelijke ondersteuning. 

Vraag 11: wat is de tijdsplanning met betrekking tot het eventueel wijzigen van het bestemmingsplan?
Vooralsnog is er geen verzoek tot wijzigingen van het bestemmingsplan ingediend. Ook is het de vraag 
of een derfgelijke wijziging voor de beoogde natuurontwikkeling, zover deze nu bij ons bekend is, 
überhaupt nodig is. Zie hiervoor ook de antwoorden bij vraag 4 en 5. 

Met vriendelijke groet,
Burgemeester en wethouders van Boxtel,

De loco-secretaris, De burgemeester, 
M.E.G.J. Snellen R.S. van Meygaarden


